900348691 12/29/2015

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1 Stylesheet Version v1.2 ETAS ID: TM367261

SUBMISSION TYPE:	RESUBMISSION
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
RESUBMIT DOCUMENT ID:	900346553

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Industrial Scientific Oldham		09/27/2013	société par actions simplifiée (sas): FRANCE

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Oldham SAS	
Street Address:	Zone Industrielle Est, rue Orfilla	
City:	Arras	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	62027	
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: FRANCE	

PROPERTY NUMBERS Total: 2

Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	4371970	OLDHAM	
Registration Number:	2806188	OLDHAM	

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number:

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Email:ustmks@tycoint.comCorrespondent Name:Colette A. Durst

Address Line 1: 6600 Congress Avenue

Address Line 4: Boca Raton, FLORIDA 33487

ATTORNEY DOCKET NUMBER: T-L-LS-00033

NAME OF SUBMITTER: Colette A. Durst

SIGNATURE: /Colette A. Durst/

DATE SIGNED: 12/29/2015

Total Attachments: 7

source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page1.tif source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page2.tif source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page3.tif

TRADEMARK 900348691 REEL: 005689 FRAME: 0718 source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page4.tif source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page5.tif source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page6.tif source=Name change to Oldham SAS (with English translation)#page7.tif

I hereby certify:

- that I am fully conversant in the French and English languages;
- that this is, to the best of my knowledge, an accurate partial translation of the corresponding French document.

Signed by

Richard Gilbey Avocat à la Cour GILBEY LEGAL Paris, France

4 December 2015

GILBEY LEGAL Avocats à la Cour 43 boulevard Haussmenn - 75009 Parts Tél. 01 58 0 2 62 00 - Fax 01 56 02 62 10 Palais L 112

INDUSTRIAL SCIENTIFIC - OLDHAM

Simplified Stock Corporation with a Capital of 14.520.000 Euros Head Office: Z.I. Est – Rue Orfila 62000 ARRAS 433 953 379 R.C.S. PARIS

EXTRACT OF THE MINUTES OF DECISIONS OF THE SOLE SHAREHOLDER DATED 27 SEPTEMBER 2013

Approval of the financial statements for the year ended 31 December 2012

Employee saving

Proposed reorganization of the Group

On the invitation by the Chairman by regular mail, on 27 September 2013, at 10 a.m., at the head office

The company ISC HOLDING SAS
Simplified Stock Corporation with a Capital of 14.520.000 Euros
With Head Office at Z.I. Est – Rue Orfila 62000 ARRAS
Registered at the Companies Trade Register of ARRAS under Nr 489 995 761
Represented by M. Cédrid Le Minter, Chairman of the company

The sole shareholder of the company INDUSTRIAL SCIENTIFIC OLDHAM and owner of all 907.500 shares issued by the company, has decided the following decisions and drawn up these minutes.

M. Thibault FOURLEGNIE is also present in his quality of Chairman of the company first above-mentioned for presiding the meeting.

I. HAS PREVIOULSY EXPOSED THE FOLLOWING:

The financial statements (results, profit and loss account and annex) for the year ended 31 December 2012 and the management report for operations for the preceding year have been set up, in accordance with the current legislation.

M. Laurent PREVOST, representative for the company KPMG, auditor, duly summoned by registered letter with an acknowledgement of receipt, is present.

The following is omitted as unnecessary up to....

(Translation omitted)

II. HAS TAKEN THE FOLLOWING DECISIONS ON THE FOLLOWING AGENDA:

AGENDA

Ordinary decision

- The following is omitted as unnecessary up to....
- Renewal of the terms of the statutory auditors and appointment of new alternative auditors.

- The following is omitted as unnecessary up to....
- Project of name change of the Company and correlative amendment of the Articles of Incorporation

The Chairman reads out the management report of the President and reports of the Auditor.

(Translation omitted)

EXTRAORDINARY DECISION

The following is omitted as unnecessary up to....

ELEVENTH RESOLUTION – Company name change

The sole shareholder, having heard the report of the President, decides to approve as new corporate name, as from this date: "OLDHAM" instead of "INDUSTRIAL SCIENTIFIC OLDHAM".

As a consequence, the sole shareholder decides to amend Article 2 of the Articles of Incorporation as follows:

Article 2 - corporate name

The text of the Article is deleted for the following one:

In all instruments and documents issued by the Company and intended for third parties, the corporate name will be preceded or followed by the words "société par actions simplifiée" (French simplified joint-stock company corporation) or or the initials "S.A.S." and a mention of the capital stock.

ELEVENTH RESOLUTION -- Powers for formalities and deposits

The sole shareholder, grants all powers to the bearer of an original, a copy or an extract of these minutes for the of carrying out any formalities required by law.

CLOSURE

There was nothing more on the agenda and so the meeting is closed, these minutes were drawn up, read and signed by the sole shareholder and the Chairman of the session.

True Certified Extract
The Chairman

Signature T. FOURLEGNIE

INDUSTRIAL SCIENTIFIC - OLDHAM

Société par actions simplifiée au capital de 14.520.000 Euros SIEGE SOCIAL: Z.I Est – Rue Orfila 62000 ARRAS 433 953 379 RCS ARRAS

EXTRAIT DU PROCES-VERBAL DES DECISIONS DE L'ASSOCIEE UNIQUE EN DATE DU 27 SEPTEMBRE 2013

Approbation des comptes de l'exercice clos au 31 décembre 2012 · · ·

Epargne salariale

2 1 50 1. 2. 3

Projet de réorganisation du Groupe DE COMMENDE D'ARREAS

Sur convocation du Président par lettre ordinaire, le 27 septembre 2013, à 10 heures, au siège social,

La société ISC HOLDING SAS

Société par actions simplifiée au capital de 12.040.000 euros Dont le siège social est Z.I. Est – rue Orfila - 62000 ARRAS Immatriculée au RCS de ARRAS sous le numéro 489 995 761 Représentée par Monsieur Cédric Le Minter, Président de la société,

Associée unique de la société INDUSTRIAL SCIENTIFIC OLDHAM et propriétaire de l'intégralité des 907.500 actions émises par la société, a pris les décisions ci-après et établi le présent procès-verbal.

Monsieur Thibault FOURLEGNIE est également présent en sa qualité de Président de la société mentionnée en tête des présentes pour présider la réunion.

I - A PREALABLEMENT EXPOSE CE QUI SUIT :

Les comptes annuels (bilan, compte de résultat et annexe) de l'exercice clos le 31 décembre 2012 et le rapport de gestion sur les opérations de l'exercice écoulé ont été établis, conformément à la législation en vigueur.

Monsieur Laurent PREVOST, représentant de la société KPMG, Commissaire aux comptes, régulièrement convoquée par lettre recommandée avec demande d'avis de réception, est présent.

La suite omise comme inutile jusque...

1

Sont mis à la disposition de l'associée unique :

- un exemplaire des statuts de la société,
- La suite omise comme inutile jusque...
- une copie de la lettre de convocation adressée à l'associée unique,
- la copie de la lettre de convocation adressée sous pli recommandé au Commissaire aux comptes,
- La sulte omise comme inutile jusque...
- l'inventaire et les comptes annuels (bilan, compte de résultat et annexe comptable), arrêtés au 31 décembre 2012.
- Le rapport de gestion du président sur les opérations de l'exercice clos le 31 décembre 2012,
- Le rapport général du Commissaire aux comptes sur les comptes annuels de l'exercice clos le 31 décembre 2012.
- Le rapport spécial du Commissaire aux comptes relatif à la proposition de suppression du droit préférentiel de souscription de l'associé unique en faveur des salariés de la Société dans le cadre de la proposition d'augmentation du capital social présentée en application de l'article L. 225-129-6 alinéa 2 du Code de commerce
- le texte des projets de décisions.

II - A PRIS LES DECISIONS SUIVANTES RELATIVES A L'ORDRE DU JOUR SUIVANT :

ORDRE DU JOUR

<u> A titre ordinaire :</u>

- La suite omise comme inutile jusque...
- Renouvellement des mandats des commissaires aux comptes titulaire et suppléant.

A titre extraordinaire:

- La suite omise comme inutile jusque...
- Projet de changement de la dénomination de la Société et modification corrélative des statuts ;
- Pouvoirs pour les dépôts et les formalités.

Le Président donne lecture du rapport de gestion du Président et des rapports du Commissaire aux comptes.

A TITRE ORDINAIRE

La suite omise comme inutile jusque...

QUATRIEME DECISION - Renouvellement du mandat du commissaire aux comptes titulaire et nomination d'un nouveau commissaire aux comptes suppléant

Les mandats des Commissaires aux Comptes, titulaire et suppléant, arrivant à expiration à l'issue de la présente réunion, l'associée unique décide de ne pas renouveler les mandats de la société KPMG AUDIT en qualité de Commissaire aux comptes titulaire et de Monsieur Bertrand DESBARRIERES en qualité de Commissaire aux comptes suppléant et de nommer en

remplacement respectivement pour une durée de six exercices sociaux, soit jusqu'à l'approbation des comptes de l'exercice social à clôturer le 31 décembre 2018:

En qualité de nouveau Commissaire aux comptes titulaire:

La société M.B.V. et Associés Société Anonyme au capital de 551.800€ Ayant son siège social 39, avenue de Friedland – 75008 PARIS RCS Paris 388 305 443

Et en qualité de nouveau Commissaire aux comptes suppléant:

La société BDO France Société par actions simplifiée au capital de 12.140.215,20€ Ayant son siège social 113, rue de l'Université – 75007 PARIS RCS PARIS 500 492 004

<u>A TITRE EXTRAORDINAIRE</u>

La suite omise comme inutile jusque...

ONZIEME DECISION — Changement de dénomination sociale

L'associée unique, après avoir entendu la lecture du rapport du Président, décide d'adopter comme nouvelle dénomination sociale, à compter de ce jour : «OLDHAM » aux lieu et place d'« INDUSTRIAL SCIENTIFIC OLDHAM ».

En conséquence, l'associée unique décide de modifier l'article 2 des statuts comme suit :

Article 2 - Dénomination

Le texte de l'article est supprimé pour le suivant :

« La société est dénommée : « OLDHAM ».

Dans tous les actes et documents émanant de la société et destinés aux tiers, la dénomination doit être précédée ou suivie immédiatement des mots "société par actions simplifiée" ou des initiales "S.A.S." et de l'énonciation du capital social. »

ONZIEME DECISION — Pouvoirs pour les formalités et dépôts

L'associée unique confère tous pouvoirs au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait des présentes, à l'effet d'accomplir toutes les formalités légales.

3

CLOTURE

Plus rien n'étant à l'ordre du jour la séance est levée, il a été dressé le présent procès verbal qui a été signé après lecture par l'associée unique et le Président de Séance.

POUR EXTRAIT CERTIFIE CONFORME,

LE PRESIDENT

T. FOURIEGNIE

4